
Hordabø idrettslag 

Radøyvegen 2795, 5937 Bøvågen 

 

Radøy kommune 

Radøyvegen 1690, 5936 Manger 

                                                                                                                       Bøvågen, 29. august 2019 

 

Hordabø idrettslag  - Søknad om forskottering av spelemidlar og 
meirverdiavgifta til bygging av Lager for idrettsparken. 
 

Bakgrunn / trong for Lager i tilknyting til Idrettsparken:  

Me må per i dag lagre vedlikehaldsutstyr for anlegget vårt ute, noko som forkortar levetida for det 

dyre utstyret som vert brukt til vedlikehald til grasbana, kunstgrasbana og området rundt. Samt at 

me må bruka rom som er ikkje egna for lagring av idrettsutstyr og anna utstyr til Hordabøhallen. 

Aktivitetane i hallen har vorte fleire og utstyret har økt, i forhold til då me bygde hallen. 

Me har fått mange gode eksterne tilbakemeldingar for vedlikehaldet av anlegget vårt, noko som me 

set svært stor pris på. Vedlikehaldet er gjort på dugnad,  difor ser me det som svært viktig å ha 

«utstyr» som gjer at vedlikehaldsarbeidet kan gjerast på lettast mogeleg måte og med  lengst 

mogeleg levetid . 

Utforming og plassering: 
Viser til vedlagte teikningar for Lageret. 

Kostnadsoverslag:  

 

Finansiering: 

                                               

 

ENKELT KOSTNADSOVERSLAG
KOSTNADSTYPE U/MVA MVA

RIGG 78 144 kr 19 536 kr

GRUNNARBEIDER OG BETONG 380 000 kr 95 000 kr

BYGG OVER BETONG 1 088 052 kr 272 013 kr

VINDUER OG DØRER 224 298 kr 56 075 kr

EL. ARBEID 119 025 kr 29 756 kr

DIVERSE 19 300 kr 4 825 kr

TOTALT 1 908 819 kr 477 205 kr

FINANSIERING
TOTALKOSTNAD M/MVA 2 386 024 kr

VERDI AV DUGNAD 495 000 kr

MVA GRUNNLAG 1 891 024 kr

- SPELEMIDLAR 795 341 kr

REST 1 095 683 kr

- ANTATT TILBAKEB. MVA 378 205 kr

EGENKAPITAL 300 000 kr

REST = LÅN 417 478 kr



Nærare om finansiering: 

Viser til budsjett og finansiering av Lageret over. 

Spelemidlar og meirverdiavgifta må mellomfinansierast noko, som me ser vanskar med å klara i 

tillegg til den årlege drifta av idrettslaget. 

Me er svært takksame for dei tilskota Radøy kommune har ytt i samband med utbyggingane våre. 

Kort om status: 

Prosjekteringa er no klar og søknad om tiltak er sendt til godkjenning. 

Idrettsfunksjonell  førehandsgodkjenning  er mottatt frå Radøy kommune. 

Søknad for å koma i tur når det gjeld tildeling av spelemidlar er målet å senda søknad for 2020.  Ut 

frå erfaringar er utbetalingstida 2 - 3år. 

Mva.kompensasjon er ei refusjonsordning, og søknad blir sendt når Lageret er ferdig og når 

rekneskapen er revidert, mest sannsynleg 1. halvår2020. 

Me håpar at Lageret står ferdig hausten 2019. 

Dersom Radøy kommune forskotterer midlar til Lageret, vil dei bli tilbakebetalt så snart me har 

mottatt midlane. 

Søknad: 

Hordabø idrettslag søkjer på denne bakgrunn Radøy kommune om forskottering av spelemidlar og 

meirverdiavgifta i samband med bygging av Lager . Med den oversikta me har per dags dato vil 

storleiken på spelemidlar vera omkring 796.000,- og meirverdiavgifta liggja innafor ei ramme på 

om lag kr 380.000,- , totalt kr 1.176.000,- 

 

 

Med venleg helsing 

Hordabø idrettslag 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  

Frode Myking  -leiar- 

 

      

Vedlegg: 

 Teikningar (Plan, snitt og fasadar) - Lager Hordabø idrettspark 

 

 

NB! Mva kan ikkje takast med i finansieringa i spelemiddelsøknaden, men er gjort her for å visa 

storleiken. 


